

FRANÇOIS-XAVIER BÉLISLE/ Festo Didactic Limited

François-Xavier Bélisle is technical trainer at Festo Didactic Limited in Quebec City. His primary responsibility is to meet school teachers and staff in North America or abroad to make sure they take full advantage of the technical educational solutions devised by Festo Didactic. He enjoys travelling, meeting people, and experimenting with the new “toys” provided by his employer, such as the CP Lab.

François-Xavier Bélisle est formateur technique chez Festo Didactic Limitée à Québec. Sa tâche principale est de rencontrer les professeurs et les membres du personnel de différentes écoles en Amérique du Nord et outre-mer afin qu'ils tirent le plein potentiel des solutions d'enseignement développées par Festo Didactic. Il adore voyager, rencontrer des gens et tester les nouveaux « jouets » fournis par son employeur, tel le CP Lab.